
   

 

 

Protokoll nr 8 styrelsemöte 2014-10-15 paragraf 92-104 

Närvarande (*= ej närvarande) 

Ove Johansson                                               Lennart Henriksson 
Stig Andersson                                               Rita Ewesson 
Erling Andersson                                           May-Britt Persson 
Elisabet Lantz                                                 Sten Tingemar suppleant                             
                                                     Marianne Lantz suppleant           
 

§ 92 Mötets öppnande 
         Ordförande Ove Johansson hälsar de närvarande välkomna 

           och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 93 Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
        Dagordningen godkänns. 

 

§ 94 Val av protokolljusterare 
        Rita Ewesson valdes till justerare av protokollet. 

 

§ 95 Föregående styrelseprotokoll 
        Föregående protokoll 2014-09-01 läggs till handlingarna. 

 

 

§ 96 Inkomna och utgående skrivelser 

              Har inte inkommit några. 
 

§ 97 Rapporter från au 
               Arkivförrådet är dåligt. Ska försöka hyra ett extra förråd. 
                Stig Andersson ska åka och titta på ett. 
       
 

§ 98 Rapporter från. 
   a) Ekonomi. 
   Resultatet är fortfarande bra. 

  



   b) Medlemmar 

               Totalt 617 st.: ca 500 st. fullbetalande. 117 st. 50 kr.  

 

   c) Hallunderhåll. 
        Har fått in alla bord och bänkar, har ställts inne i spelhallen 

                    Det blev jätte bra. 

                    Fläkten har blivit åtgärdad nere vid bana 13. 

   d) Banunderhåll. 
   Banorna bedöms att vara  bra. 

   e) Serie. 
      Har redan påbörjats  måndagen den 14-10  på grund av olika orsaker.   

   f)  Tävlingar. 
       Hade en trevlig tävling i söndags  den 12-10  

                    27-12 har SPF en tävling. 2-1-2015 blir det en singeltävling som  

                    Alliansen håller i. 

   g) Lotteri. 
   Går riktigt bra. 

   h) Uthyrning. 
   Flyter på bra. 

   i) Sponsring. 
   Inget nytt. 

   J) Servering. 
   Går riktigt bra. 

   k) Hemsidan. 
   Ove Johansson är ensam om hemsidan och behöver hjälp. 

                L) Samrådsgruppen. 

                  Fanns inget att rapportera. 

   i)  Övriga rapporter. 
        Inga rapporter. 

    § 99      Utbyggnad av serveringen 

                Gjutning är på gång, skulle börja den 15 oktober 2014 

                   Ritningarna har blivit färdig, ska visas för byggkommiteén 

                   En kalkyl ska tagas fram för utbyggnaden. 
 

§ 100        Fördelning av hallvärdskapet 
                  Hallvärdsskapet är gjort för nästa år. 



                          
  

§ 101       Hösten och vinterns verksamhet 
                 På förslag att vi ska försöka ha ett loppis i slutet på  
          November. Intresserade att hjälpa till och organisera det 
                    Kan tala med Ove Johansson. Ska komma en lista       
                    Som ska cirkulera i alla klubbar .        

 
§ 102       Övriga frågor 
                  Styrelsen beslöt att Årsmötet hålls måndagen 
                     Den 9 mars 2015 kl 1800.                    
                    En tavla inne i spelhallen om aktuella tävlingar skulle underlätta för          
                   Många. 
   

§ 103        Nästa möte 
                   Onsdagen den 5 november kl 9.30 

 § 104       Avslutning 
                  Ordförande  tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
                 
 

Vid protokollet                                                             Justeras 
    
 
                         
       
Elisabet Lantz                Ove Johansson              Rita Ewesson    
                          
           Ordförande 
    
 
 
    
     

                                                 
 
     


